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Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Eneli Niinepuu (lastevanemate esindaja), Marko Petron 

(hoolekogu aseesimees ja lastevanemate esindaja), Bärbel Salumäe (lastevanemate esindaja), 

Kai Lasn (Rae valla esindaja),  Aadi Potter (vilistlaste esindaja), Krislin Klemm (õpilaste 

esindaja), Imbi Orav (Lagedi Kooli direktor), Svetlana Soosalu (õpetajate esindaja) 

Puudusid: Piia Kaarli (lastevanemate esindaja) 

Päevakord kinnitati järgmiselt: 

1. Kooli kokkade lahkumisega seotud teemad. Kas kooli ja lasteaia koos majandamine 
praegusel viisil on otstarbekas? 

2. Metallkappide üürihinna kehtestamine. 

3. Jooksvad küsimused 

 

1. Kooli kokkade lahkumisega seotud teemad. Kas kooli ja lasteaia koos majandamine 
praegusel viisil on otstarbekas? 

 

M:Petron: Kas kooli hoolekogu saab kuidagi kaasa aidata probleemi lahendamisel? 

Imbi Orav andis ülevaate hetkeseisust. Kooli peakokk ja köögi abitööline lahkuvad töölt. 

Köögipersonali vahel on tekkinud lahkhelid, direktor ja majandusalajuhataja on tegelenud 

probleemiga ning püüdnud leida kõigile osapooltele sobilikke lahendusi. Kahjuks ei ole töö 

vilja kandnud, ning peakokk on kindlalt otsustanud töölt lahkuda. 

I.Orav on jõudnud kokkuleppele Jüri Gümnaasiumi peakokaga, kes aitab kööki töös hoida 

õppeaasta lõpuni. Samaaegselt otsitakse uut peakokka ning köögi abitöölist. Direktor võtab 

ühendust ka kutsekoolidega. 

 

E.Niinepuu: Kas hetkel kehtiv toitlustamise süsteem, et söök valmib lasteaia köögis ja 

transporditakse kooli sööklasse, toimib?  

I.Orav vastas, et süsteem toimib, kõik on hästi.  

 

M. Petron: Kokkade madal töötasu võib olla põhjuseks, miks on raske leida personali. 

 

Hoolekogu ettepanekud: Otsida võimalusel tööjõudu töötukassa kaudu. Koostada valda 

märgukiri kooli köögipersonali töötasu ümbervaatamiseks. 

 

Otsus: Eneli Niinepuu koostab Rae Vallavalitsusse märgukirja köögipersonali töötasu 

ümbervaatamiseks. 

Hoolekogu toetab ettepanekuid tööjõu probleemide lahendamiseks. 

 

2. Metallkappide üürihinna kehtestamine 

 



Koolil on olemas 60 metallkappi mida saab rentida 5.-9.klassi õpilastele õppevahendite 

hoidmiseks. Koostatud on metallkappide üürimise kord. 

 

Ettepanek: Kehtestada metallkappide üürimise hinnaks 1.- kuus; tasumine toimub 2X 

õppeaastas (september-detsember, jaanuar-mai) arve alusel mis esitatakse valla poolt 

makseperioodi lõpus (detsember, mai). Tagasimakseid ei tehta. 

 

Otsus: Hoolekogu toetab kooli ettepanekut. 
 

3. Jooksvad küsimused, info 

 

• Lagedi Kool koostas huvijuhi eestvedamisel raamatu EV100 raames kuhu on kogutud 

100 õpilastööd (kunst, omalooming). Raamat saadeti kingitusena EV Presidendile ja 

Rae vallavanemale. Raamat on plaanis üles laadida kooli kodulehele.  

 

• Küsimus: Kas vallal on olnud mõtet, et Lagedi Koolil ja lasteaial võiks olla eraldi 

juhtkond? (M.Petron)  

 

Ettepanek –Aastaks 2020 võiks olla koolil ja lasteaial oma juht (eraldi direktor). Põhjus 

– kooli ja lasteaia kiire kasv ning selle tõttu töömahu suurenemine.  

 

Otsus: Hoolekogu toetab ettepanekut ning hoolekogu esimees E.Niinepuu koostab 

pöördumise valda antud küsimusega.  

 

• Siseliin R11. Siseliinil on vaja kindlasti bussiliiklust marsruudil Lagedi – Jüri läbi 

Tuulevälja küla. Antud bussiliini kasutab 21 last ning õhtul, peale tunde on neil väga raske 

koju saada kuna liin teenindab vaid hommikusel ajal. 

 

Otsus: Kai Lasn tegeleb antud küsimusega vallas. 

 

• Juubeliaasta üritused (B.Salumäe, A.Potter, E.Niinepuu) 

Seoses läheneva juubeliaastaga (2020) oleks mõistlik hakata tegelema ettevalmistustega. 

Aadi Potter on suhelnud varasemalt endiste nooremate vilistlastega, kuid praeguseks 

hetkeks on suhtlus vaibunud ning kontakt kadunud.  

Ideaalis võiks juubeliüritustega tegeleda kooli vilistlaskogu. Selleks on vaja kaasata 

nooremaid vilistlasi. Imbi Orav pakkus välja, et kooli huvijuht saab ehk selles osas aidata 

ning suhelda vilistlastega. E.Niinepuu andis mõtte korraldada näiteks vilistlaste kohviõhtu, 

et leida aktiivseid ja teotahtelisi noori, kellest saaks luua toimiva vilistlaskogu. Lisaks oleks 

vaja hakata kirjutama projekte, et saada rahalist toetust kooli juubeli tähistamiseks.  

Ettepanek on tähistada kooli juubelit mitte veebruaris, nagu see on siisani olnud, vaid 

hoopis kevad-suvel. 

 

Otsus: Hoolekogu liikmed toetavad ideid. 

 

 

 

 

Juhatas         Protokollis 

Eneli Niinepuu       Svetlana Soosalu 
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